

Forum 'Communication 360' era baharu industri komunikasi

KUCHING: Forum 'Communication 360' yang dianjurkan oleh Isentia dan Magical Thinking People membawa era baharu bagi industri komunikasi di Malaysia.

Timbalan Menteri di Jabatan Premier Sarawak (Hal Ehwal Korporat dan UKAS) Datuk Abdullah Saidol berkata, memandangkan kerajaan, yang diterajui oleh Premier Sarawak telah melaksanakan pelbagai dasar pembangunan, aspek penting melibatkan pembentukan naratif ekonomi yang menarik tetapi juga pembangunan dan sosial.

"Naratif ini bertujuan untuk bukan sahaja difahami oleh pelbagai pihak berkepentingan, orang ramai dan pemiagaan komuniti tetapi juga untuk meningkatkan imej global Sarawak secara positif.

"Pada dasarnya, peranan aktif media, penyertaan, dan sumbangan ahli strategi media amat



JALIN KERJASAMA... Sesi penyerahan MoU antara Magical Thinking People dan Isentia di Pusat Borneo Konvensyen (BCKK), Kuching, baru-baru ini.

digalakkan untuk mengoptimumkan hasil PCDS.

"Oleh itu, saya mesti mengiktiraf dan memuji usaha Forum Communication 360 yang dianjurkan oleh Isentia dan Magical

Thinking sebahagian daripada niat murni untuk menerima visi dan misi Sarawak untuk memakmurkan Sarawak secara keseluruhannya," katanya ketika menghadiri Forum Communica-

tion 360.

Sementara itu, Pengarah Magical Thinking People Hazel Jasni berkata kerjasama strategik ini menekankan kepercayaan Isentia terhadap keupayaan kami.

"Kami menantikan kerjasama ini sebagai langkah penting untuk Sarawak industri komunikasi, menawarkan penyelesaian yang inovatif dan strategi yang dipertingkatkan," jelasnya.

Manakala, Pengarah Komersial Isentia Fabian Nesan Selva, berkata Forum Komunikasi 360 memberikan para hadirin pandangan praktikal daripada sesi panel tentang memaksimumkan kesan strategi komunikasi.

"Forum itu memudahkan perbincangan dinamik, sesi interaktif, dan peluang rangkaian dengan pakar industri iaitu Zaidi Awang, dan wakil media tempatan Ronnie Teo dan Amirin Arsyian," ujarnya.

Magical Thinking People ialah pasukan dinamik yang terdiri daripada profesional kreatif, pakar strategi, pemikir strategik dan jurulatih berpengalaman.

Ketahui lebih lanjut di www.magicalthinkingpeople.my.